

Conference

PROSPECTS OF TEACHING ENGLISH FOR PROFESSIONAL PURPOSES (ESP) IN NON- PHILOLOGICAL HIGHER EDUCATION INSTITUTIONS: PROBLEMS AND SOLUTIONS



February 15, 2025

ENGLISH DEPARTMENT



TIAME
Tashkent Institute of Irrigation and
Agricultural Mechanization Engineers

“TOSHKENT IRRIGATSIYA VA QISHLOQ XO‘JALIGINI MEXANIZATSIYALASH
MUHANDISLARI INSTITUTI” MILLIY TADQIQOT UNIVERSITETI

AXBOROT XATI

O‘zbekiston Respublikasi Oliy ta’lim, fan va innovatsiyalar vazirligining 2024 yil 18 yanvardagi 16-sonli buyrug‘i bilan tasdiqlangan O‘zbekiston Respublikasi Prezidentining 2023 yil 4- iyuldagi PQ-200 qarori ijrosini ta’minlash to‘g‘risidagi №16-sonli buyrug‘ida nazarda tutilgan, institutda o‘tkazilishi rejalashtirilgan xalqaro miqyosidagi ilmiy va ilmiy-amaliy anjumanlarni mazkur buyruq bilan tasdiqlangan 1-ilova asosida belgilangan muddatlarda va yuqori ilmiy saviyada o‘tkazilishini maqsadida “Toshkent irrigatsiya va qishloq xo‘jaligini mexanizatsiyalash muhandislari instituti” Milliy tadqiqot universiteti, Iqtisodiyot fakulteti “Ingliz tili” kafedrasida 2025 yil 15-fevral kuni «Nofilologik oliy ta’lim muassasalarida ingliz tilini mutaxassislik maqsadida o‘qitish istiqbollari, muammo va yechimlar» (Prospects of teaching English for professional purposes (ESP) in non-philological higher education institutions: problems and solutions) mavzusida xalqaro ilmiy-amaliy anjuman o‘tkaziladi.

Xalqaro ilmiy-amaliy anjumanda yalpi majlis va quyidagi sho‘balarda mavzular rejalashtirilgan:

1. Ingliz tili fanini muayyan maqsadlar uchun o‘qitish ahamiyati.
2. Til o‘rganish va o‘rgatishning turli sohalar doirasida ahamiyati.
3. Til o‘qitish tizimini yaxshilash va o‘qitish jarayonini modernizatsiyalash.
4. Til o‘qitish jarayonida jahon standartlaridan foydalanish va undan ko‘zlangan natijalar samarasi
5. Ingliz tilini dunyo tili sifatida o‘qitish va o‘rganishning mohiyati
6. Nofilologik yo‘nalishlarda tahsil olayotgan talabalarga xorijiy tilni o‘qitish mexanizmi
7. Tilni o‘qitish jarayonida interfaol ,metod va texnikalardan foydalanish samaradorligi
8. Ingliz tilini o‘qitishda motivatsion o‘quv muhitini yaratish chora-tadbirlari
9. Tilni o‘qitishda kommunikativ malakalar rolini ochib berish
10. Nofilologik yo‘nalishlarda ingliz tili o‘rganishning integratsion muamolari va unga qaratilgan yechimlar

Anjumanga maqolalar quyidagi tartibda taqdim etilishi so‘raladi:

Ma’ruza materiallari MS WORD Times New Roman (14) shriftida rasmiylashtiriladi.

Qog‘oz o‘lchovi A4 (210-297). Yuqoridan 2 sm, quyidan 2 sm, chapdan 3 sm, o‘ngdan 1,5 sm joy qoldirilishi lozim.

So‘z boshi orasi 1 sm hamda qator orasidagi interval 1,5 bo‘lishi shart.

Maqolalar IMRAD (Introduction, Methods, Results, and Discussion) yozuv formatida va ingliz tilida bo‘lishi shart.

Mavzuning nomi bosh harflar bilan qoraytirilib, qog‘ozning o‘rtasida avtomatik tarzda keltirib yoziladi, keyingi qatorda o‘ng burchakda ma’ruzachining ismi, familiyasi, ilmiy unvoni va ish joyi yoziladi va telefon raqami,elektron pochta keltiriladi.

Tezis va maqola hajmi 6-8 varaq bo‘lib, qog‘oz yoki elektron shaklda tashkiliy qo‘mitaga topshirilishi lozim. Ma’ruza materiallari tahrirdan o‘tgandan so‘ng, chop etilishi ko‘zda tutilgan.


Mualliflarga DOI ga ega hamda **Google Scholar** da indeksatsiyalangan to‘plam va ishtirokchi sertifikatini elektron shaklda taqdim qilinadi. Maqolalarda ko‘rsatilgan faktlarning to‘g‘riligi va aniqligiga muallif(lar) javobgar hisoblanadi. Tahrir hay’ati talab darajasida rasmiylashtirilmagan deb topilgan materiallar to‘plamda chop etilmaydi va egalariga qaytarilmaydi. Anjumanda ishtirok etuvchilardan 2025 yilning 10- fevralga qadar maqolalarni taqdim etishlari so‘raladi. Maqola chop etish narxi **120.000 so‘m**. Anjuman bo‘yicha qo‘shimcha ma’lumot olish uchun tashkiliy qo‘mitaga murojaat etishingiz mumkin.

TASHKILIY QO‘MITA MANZILI

Manzil: Toshkent shahar, Qori Niyoziy ko‘chasi, 39. “Toshkent irrigatsiya va qishloq xo‘jaligini mexanizatsiyalash muhandislari instituti” Milliy tadqiqot universiteti.

Mas’ullar: **Israilova Baxtijon Baxromjon qizi**
Madaliyeva Dilafruz Baxodirovna
Israilova Dildora Atxamovna

 anora1122@mail.ru

 971566181 Dildora Israilova
946844330 Dilafruz Madalievna

**МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ, НАУКИ И ИННОВАЦИЙ
РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН
НАЦИОНАЛЬНЫЙ ИССЛЕДОВАТЕЛЬСКИЙ УНИВЕРСИТЕТ
«ТАШКЕНТСКИЙ ИНСТИТУТ ИНЖЕНЕРОВ ИРРИГАЦИИ И
МЕХАНИЗАЦИИ СЕЛЬСКОГО ХОЗЯЙСТВА»**

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Постановлением Министерства высшего образования, науки и инноваций Республики Узбекистан № 16 от 18 января 2024 года, указом Президента Республики Узбекистан от 4 июля 2023 года - в целях обеспечения выполнения постановления УП-200, утвержденного приказом № 16, о проведении в институте планируемых международных научных и научно-практических конференций в установленные сроки и на высоком научном уровне на основании Приложения 1 в Национальном Исследовательском Университете "Ташкентском институте инженеров ирригации и механизации сельского хозяйства" на кафедре "Английского языка" факультета Экономики 15 февраля 2025 года состоится международная научно-практическая конференция на тему " Перспективы преподавания английского языка для профессиональных целей (ESP) в нефилологических вузах: проблемы и решения" (Prospects of teaching English for professional purposes (ESP) in non-philological higher education institutions: problems and solutions).

На международной научно-практической конференции запланировано пленарное заседание и рассмотрены следующие темы:

1. Важность преподавания английского языка для конкретных целей.
2. Важность изучения языка и преподавания в различных областях.
3. Совершенствование системы преподавания языка и модернизация учебного процесса.
4. Использование мировых стандартов в процессе обучения языку и эффект от запланированных результатов.
5. Суть преподавания и изучения английского языка как мирового языка.
6. Механизм обучения иностранному языку студентов нефилологических направлений
7. Эффективность использования интерактивных методов и приемов в процессе обучения языку.
8. Меры по созданию мотивационной среды обучения при преподавании английского языка.
9. Выявление роли коммуникативных навыков в обучении языку
10. Проблемы интеграции изучения английского языка в нефилологических направлениях и пути их решения.

Доклады на конференцию принимаются в следующем порядке:

Лекционные материалы оформлены шрифтом MS WORD Times New Roman (14).

Формат бумаги А4 (210-297). Должно остаться 2 см сверху, 2 см снизу, 3 см слева, 1,5 см справа.

Расстояние между предисловием должно составлять 1 см, интервал между строками — 1,5.

Статьи должны быть написаны в формате **IMRAD** (Введение, методы, результаты и обсуждение) и на английском языке.

Название темы затемняется прописными буквами, оно пишется автоматически посередине статьи, на следующей строке в правом углу пишутся имя, фамилия, научное звание и место работы, а также номер телефона. докладчика, и указывается электронная почта.

Объем тезисов и статьи должен составлять 6-8 листов и представляться в оргкомитет в бумажном или электронном виде. Материалы лекции будут опубликованы после редактирования.

Авторам будет предоставлен сборник, индексированный в **DOI** и **Google Scholar**, а также сертификат участника в электронном виде. Автор(ы) несет ответственность за правильность и достоверность фактов, представленных в статьях. Материалы, которые редколлегия сочтет не оформленными на требуемом уровне, не будут опубликованы в сборнике и не возвращаются владельцам. Участникам конференции будет предложено представить статьи до 10 февраля 2025 года.

Стоимость публикации статьи составляет **120 000 Сум**.


Для получения дополнительной информации о конференции вы можете связаться с оргкомитетом.

АДРЕС ОРГАНИЗАЦИОННОГО КОМИТЕТА

Адрес: Город Ташкент, улица Кори Ниёзи, 39. Национальный исследовательский университет «Ташкентский институт инженеров ирригации и механизации сельского хозяйства».

**Ответственные: Исраилова Бахтижона Бахромжон кизи.
Мадалиева Дилафруз Баходировна.
Исраилова Дилдора Атхамовна.**

 anora1122@mail.ru

 971566181 Dildora Israilova
946844330 Dilafruz Madalieva

**MINISTRY OF HIGHER EDUCATION, SCIENCE AND INNOVATIONS
OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN
“TASHKENT INSTITUTE OF IRRIGATION AND AGRICULTURAL MECHANIZATION ENGINEER” NATIONAL
RESEARCH UNIVERSITY**

INFORMATION LETTER

To ensure the implementation of the Decree of the President of the Republic of Uzbekistan dated July 4, 2019 (No. PD-200), and the order No. 16 issued by the Ministry of Higher Education, Science and Innovations of the Republic of Uzbekistan on January 18, 2024, international scientific and practical conferences are planned to be held at the institute. On February 15, 2025, the conference titled “Prospects of Teaching English for Professional Purposes (ESP) in Non-Philological Higher Education Institutions: Problems and Solutions” will be held at the Department of English, Faculty of Economics, at the “Tashkent Institute of Irrigation and Agricultural Mechanization Engineers” National Research University. This event will focus on discussing the various challenges and potential solutions in the field of ESP education within non-philological higher education institutions, in accordance with the guidelines outlined in Annex 1.

At the conference, the plenary session and subsequent sessions will cover the following topics:

1. The importance of teaching English for specific purposes.
2. The significance of language learning and teaching across various fields.
3. Enhancing the language teaching system and modernizing instructional methods.
4. Implementing global standards in language teaching and evaluating their impact.
5. The essence of teaching and learning English as a global language.
6. Effective strategies for teaching foreign languages to students in non-philological fields.
7. The effectiveness of interactive methods and techniques in language instruction.
8. Strategies for creating a motivational learning environment in English teaching.
9. The role of communicative skills in language education.
10. Challenges and solutions in integrating English learning in non-philological disciplines.

Papers should be submitted to the conference following these guidelines:

Lecture materials must be formatted in MS Word using Times New Roman font, size 14.

The paper size should be A4 (210 x 297 mm), with margins set to 2 cm at the top, 2 cm at the bottom, 3 cm on the left, and 1.5 cm on the right.

The first line of each paragraph should be indented by 1 cm, and line spacing must be set to 1.5.

Articles should adhere to the **IMRAD** format (Introduction, Methods, Results, and Discussion) and be written in English.

The title of the paper should be centered, bolded, and in capital letters. Below the title, the author's name, surname, academic title, and affiliation should be aligned to the right, along with the author's phone number and email address.

The thesis and article should be 6-8 pages long and must be submitted to the organizing committee in either paper or electronic form. Lecture materials will be published after editing.


Authors will receive a **DOI** and an electronically indexed collection in **Google Scholar**, as well as a participant certificate. The author(s) are responsible for the accuracy and correctness of the facts presented in their articles. Materials that the editorial board finds inadequately formatted will not be published and will not be returned to the authors. Conference participants are requested to submit their articles by February 10, 2025. The publication fee for an article is **120,000 sums**. For more information about the conference, please contact the organizing committee.

ORGANIZING COMMITTEE ADDRESS

“Tashkent Institute of Irrigation and Agricultural Mechanization Engineers” National Research University,
Kary Niyazi Street 39, 100000 Tashkent, Uzbekistan.

**Responsible parties: Israilova Baxtixon
Madaliyeva Dilafuz
Israilova Dildora**

 anora1122@mail.ru

 971566181 Dildora Israilova
946844330 Dilafuz Madalievva